



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2015-54**

under the

**FISH AND WILDLIFE ACT
(O.C. 2015-216)**

Filed September 30, 2015

**1 Section 11.1 of New Brunswick Regulation 84-133
under the Fish and Wildlife Act is amended**

(a) in subsection (1) by striking out “wildlife management zone 3, 4, 5 or 9” and substituting “wildlife management zone 4, 5 or 9”;

(b) in subsection (3) by striking out “wildlife management zone 1 or 2” and substituting “wildlife management zone 1, 2 or 3”.

2 Section 12 of the Regulation is amended

(a) in paragraph (p) by striking out “said north-eastern limit of Highway No. 8” and substituting “said northeastern limit of Highway No. 8 to the intersection with Route No. 148; thence southerly along said route”;

(b) in paragraph (q) by striking out “Gibson Street and Canada Street” and substituting “Gibson Street and Canada Street to Route No. 148; thence continuing northerly along said route to the intersection of Highway No. 8; thence continuing northerly”.

3 Section 17.1 of the Regulation is amended by striking out “wildlife management zone 3, 4, 5 or 9” and “wildlife management zone 1, 2, 6, 7, 8 or 10 to 27” and substituting “wildlife management zone 4, 5 or 9”

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2015-54**

pris en vertu de la

**LOI SUR LE POISSON ET LA FAUNE
(D.C. 2015-216)**

Déposé le 30 septembre 2015

1 L'article 11.1 du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-133 pris en vertu de la Loi sur le poisson et la faune est modifié

a) au paragraphe (1), par la suppression de « zone d'aménagement 3, 4, 5 ou 9 » et son remplacement par « zone d'aménagement 4, 5 ou 9 »;

b) au paragraphe (3), par la suppression de « zone d'aménagement 1 ou 2 » et son remplacement par « zone d'aménagement 1, 2 ou 3 ».

2 L'article 12 du Règlement est modifié

a) à l'alinéa p), par la suppression de « de la limite nord-est de la route 8 » et son remplacement par « de la limite nord-est de la route n° 8 jusqu'à l'intersection avec la route n° 148; de là, en direction sud le long de ladite route »;

b) à l'alinéa q), par la suppression de « de Gibson Street et Canada Street » et son remplacement par « des rues Gibson et Canada jusqu'à la route n° 148; de là, en direction nord le long de la dite route jusqu'à l'intersection avec la route n° 8; de là, en direction nord ».

3 L'article 17.1 du Règlement est modifié par la suppression de « zone d'aménagement 3, 4, 5 ou 9 » et « zone d'aménagement 1, 2, 6, 7, 8 ou 10 à 27 » et leur remplacement par « zone d'aménagement 4, 5 ou 9 » et

and “wildlife management zone 1, 2, 3, 6, 7, 8 or 10 to 27” **respectively.** « zone d’aménagement 1, 2, 3, 6, 7, 8 ou 10 à 27 » **respectivement.**

QUEEN'S PRINTER FOR NEW BRUNSWICK © IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE NOUVEAU-BRUNSWICK
All rights reserved/Tous droits réservés